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Onderwerp vraag: Vuurwerk met Nieuwjaar 

 
Toelichtende nota 

 
Particulier vuurwerk. Het is al langer een punt van discussie. De voorbije 2 jaar werd 

om veiligheidsredenen op het laatste moment de toelating om vuurwerk af te steken 
met Oudejaarsnacht herzien. Dat was telkens verbonden aan de 

weersomstandigheden.  

 
Afgelopen februari liet de burgemeester in de krant het volgende optekenen: “Dit is 

mijn heel persoonlijke opvatting, maar ik denk dat het plezier dat vuurwerk 
veroorzaakt niet meer opweegt tegen de ellende en last die mensen ervan 

ondervinden. Als het van mij afhangt, komt er een totaalverbod.” Gezien de nieuwe 
bestuursploeg van start kon gaan in slechts een minimaal gewijzigde bezetting, 

vermoed ik dat de bespreking voor een dergelijk verbod reeds op tafel gelegen heeft.  
 

1. Wat zijn de plannen van de huidige bestuursploeg wat betreft particulier 
vuurwerk.  

2. Op welke wijze plant de Stad te communiceren over de geldende regelgeving in 
Mechelen aangaande particulier vuurwerk met Oudjaar?  

3. Op welke wijze zal de Stad trachten te voorkomen dat incidenten zoals vorig 
jaar, waarbij hulpverleners bestookt werden met vuurwerk, kunnen gebeuren?  
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